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Protokół Nr XLVIII.2022 

z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie 

w dniu 23 czerwca 2022 roku 

1. Otwarcie obrad sesji 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda poinformował, że obrady sesji 

Rady Miejskiej w Halinowie są rejestrowane i transmitowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz  

i dźwięk. Osoby uczestniczące w sesji wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych 

osobowych, zgodnie z zapisami unijnego rozporządzenia o ochronie danych osobowych (RODO). 

Następnie mówca sprawdził obecność sołtysów sołectw z terenu gminy Halinów. 

W dalszej części punktu pierwszego, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie o godzinie 1420 

otworzył obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie.  

Zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad 1 i materiałami zostały radnym przekazane elektronicznie 

za pośrednictwem skrzynki e-mailowej oraz systemu eSesja. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda poprosił radnych Rady Miejskiej 

w Halinowie o potwierdzenie obecności2 w systemie eSesja. Następnie stwierdził quorum Rady w liczbie 

10 radnych. Nieobecni radni: Pan Przemysław Jeznach, Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Sukiennik, Pani 

Edyta Woźniakowska, Pan Marcin Pietrusiński. 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda odczytał porządek obrad sesji. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek zaproponował zmianę porządku obrad.  

Informacja z pracy Burmistrza Halinowa, zostanie omówiona jako punkt 7 porządku obrad XLVIII sesji w 

dniu 23 czerwca 2022 roku. 

Poprosił również o dodanie do porządku obrad 4 projektów uchwał: 

 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały XLVII.450.2018 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 27 sierpnia 2018 roku w sprawie utworzenia Gminnego Żłobka 

Kraina Smyka oraz nadania mu statutu – punkt 19; 

 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę nr V.56.2019 Rady Miejskiej 

w Halinowie z dnia 28 luty 2019 r. w sprawie: ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku utworzonym przez Gminę 

Halinów – punkt 20; 

 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Mrowiska, 

gmina Halinów – punkt 21;  

 Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały nr XXXIX/441/06 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 09 czerwca 2006 roku w sprawie uchwalenia Statutu Biblioteki 

Publicznej Gminy Halinów zmienionej uchwałą nr XXI/182/08 Rady Miejskiej w Halinowie z 

dnia 19 czerwca 2008 roku oraz uchwałą nr XXX.238.2012 z dnia 3 grudnia 2012 roku – punkt 22. 

Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku obrad, został on przyjęty przez aklamację.  

                                                 
1 Załącznik nr 1 do protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 23 czerwca 2022 roku. 
2 Załącznik nr 2 do protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 23 czerwca 2022 roku. 
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Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty.  

Nieobecni podczas głosowania radni: Pan Przemysław Jeznach, Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin 

Sukiennik, Pani Edyta Woźniakowska, Pan Marcin Pietrusiński. 

Porządek obrad XLVIII sesji w dniu 23 czerwca 2022 roku: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum Rady Miejskiej w Halinowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie z prac Komisji Rady. 

5. Sprawozdanie radnych z działalności Rady Powiatu Mińskiego. 

6. Zakład Komunalny w Halinowie Sp. z o.o. – sprawozdanie z działalności w 2021 roku. 

7. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa. 

8. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Halinów. 

9. Debata nad raportem o stanie Gminy Halinów. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Halinowa wotum 

zaufania – Druk Nr 446 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2021 rok – Druk 

Nr 447 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Halinowa 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok – Druk Nr 448 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Halinów na lata 2022-2033 – Druk Nr 449 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2022 rok – Druk Nr 450 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 

pedagogicznych oraz doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 

prowadzonych przez Gminę Halinów – Druk Nr 451 

16. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa 

w Gminie Halinów na rok szkolny 2022/2023 – Druk Nr 452 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych – Druk Nr 453 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2022 r. – Druk Nr 454 

19. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały XLVII.450.2018 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 27 sierpnia 2018 roku w sprawie utworzenia Gminnego Żłobka Kraina 

Smyka oraz nadania mu statutu – Druk Nr 455 
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20. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę nr V.56.2019 Rady Miejskiej 

w Halinowie z dnia 28 luty 2019 r. w sprawie: ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku utworzonym przez Gminę Halinów – Druk 

Nr 456 

21. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie zmieniający uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Mrowiska, gmina 

Halinów – Druk Nr 457 

22. Projekt uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały nr XXXIX/441/06 Rady 

Miejskiej w Halinowie z dnia 09 czerwca 2006 roku w sprawie uchwalenia Statutu Biblioteki 

Publicznej Gminy Halinów zmienionej uchwałą nr XXI/182/08 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 19 

czerwca 2008 roku oraz uchwałą nr XXX.238.2012 z dnia 3 grudnia 2012 roku – Druk Nr 458 

23. Zamknięcie sesji. 

4. Sprawozdanie z prac Komisji Rady 

Informacje na temat prac Komisji Rady w okresie od ostatniej sesji przedstawili kolejno Przewodniczący 

poszczególnych Komisji: 

Radny Pan Jan Papis Przewodniczący KOMISJI REWIZYJNEJ  

 02.06.2022 r. – zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2021 rok 

w zakresie dochodów, przychodów i rozchodów; rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy 

Halinów za 2021 rok (posiedzenie wspólne z Komisją Budżetu, Rozwoju i Ochrony Środowiska). 

 06.06.2022 r. – zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2021 rok  

w zakresie wydatków; podjęcie wniosku o udzielenie Burmistrzowi Halinowa absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Halinów za 2021 rok (posiedzenie wspólne z Komisją Budżetu, Rozwoju 

i Ochrony Środowiska). 

Radna Pani Anna Ludwiniak Przewodnicząca KOMISJI OŚWIATY, ZDROWIA I SPRAW 

SPOŁECZNYCH 

 21.06.2022 r. – omówienie organizacji oraz realizacji zimowego wypoczynku dzieci i młodzieży 

z terenu gminy Halinów; zaopiniowanie pozytywnie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej w 

Halinowie w dniu 23 czerwca 2022 r.; zapoznanie się z wnioskiem złożonym przez sołtysa 

Hipolitowa odnośnie utworzenia świetlicy środowiskowej.  

 

Radny Pan Adam Rudnicki Przewodniczący KOMISJI SKARG, WNIOSKÓW I PETYCJI 

W okresie od 27 maja do 23 czerwca 2022 roku Komisja nie odbywała posiedzeń. Jak również w tym 

okresie nie wpłynęły żadne pisma do komisji. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska Przewodnicząca KOMISJI BUDŻETU, ROZWOJU  

I OCHRONY ŚRODOWISKA 

 02.06.2022 r. – zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2021 rok 

w zakresie dochodów, przychodów i rozchodów; rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy 

Halinów za 2021 rok (posiedzenie wspólne z Komisją Rewizyjną). 

 06.06.2022 r. – zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2021 rok  

w zakresie wydatków; podjęcie wniosku o udzielenie Burmistrzowi Halinowa absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu Gminy Halinów za 2021 rok (posiedzenie wspólne z Komisją Rewizyjną). 

 22.06.2022 r. – zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej w Halinowie w dniu  

23 czerwca 2022 r., zapoznanie się z wnioskiem odnośnie budowy strzelnicy w Michałowie oraz 

wyrażenia opinii  na temat tej inwestycji.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda poinformował, iż 8 czerwca 

2022 r. odbyła się Komisja połączona wszystkich Komisji Rady, na którym został omówiony raport o 

Stanie Gminy. 



4 

 

5. Sprawozdanie radnych z działalności Rady Powiatu Mińskiego 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki poinformował o: 

 przebudowie drogi głównej 4318W. Umowa odnośnie tej drogi zawarta była 24 września, to 

przedsięwzięcie jest do przyszłego roku do 31 maja,  

 przebudowie drogi 4318W (ścieżka od Okuniewa do Długiej Kościelnej) jest oferta, umowa nie 

została jeszcze podpisana, do 30 czerwca mamy czas na decyzję. Oferta wynosi 4 mln 616 zł a 

nasz budżet 2 ml 206 zł, 

 przebudowie drogi (Stary Konik-Chobot-Mrowiska) umowa jest już podpisana na wykonanie od 

9.05.2022, to przedsięwzięcie będzie zrealizowane. Jego koszt wynosi 484 tys. Umowa jest 

podpisana do 17.02.2023 r. Poinformował, iż będziemy kończyć przebudowę ul. Zabranieckiej, 

która ciągnie się do granicy w Okuniewie, 

 ponownym ogłoszeniu przetargu „Przebudowa drogi powiatowej nr 4318W gr. powiatu -Okuniew 

– Halinów – Brzeziny – DK nr 2 od km 0+440 do km 0+567 oraz od km 1+886 do km 2+000 

polegająca na budowie chodnika”. Poinformował, iż dofinansowanie przeznaczone na ten cel 

wynosi 340 tys.,  

 wykonaniu nakładki w Chobocie. 

Radna Rady Powiatu Mińskiego Pani Katarzyna Goździewska poinformowała, że finanse szpitala 

Powiatowego w Mińsku Mazowieckim zamknęły się z pozytywnym wynikiem. Mówczyni, zachęciła do 

korzystania z jednostki, która jest ciągle modernizowana. 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek w uzupełnieniu wypowiedzi Pana Ireneusza 

Piaseckiego mówca dodał iż, na przyznanym dofinansowaniu od rządu w kwocie 2 ml 206 zł na odcinku 

od Długiej Szlacheckiej do Okuniewa oferta przetargowa wyniosła 4 ml 616 zł. Nadmienił, iż jest to 

kwestia porozumienia między Burmistrzem a Starostą odnośnie kwestii dofinansowania tej inwestycji. 

Poinformował, że obecny czas nie jest dobry dla samorządów na inwestowanie w drogi i w budownictwo, 

ponieważ rynek materiałów i energii na ten moment nie jest pewny. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 trudnej sytuacji, jeżeli chodzi o sprawy finansowe i wykonawców inwestycji, 

 występującym zagrożeniu o dalszą realizację ul. Okuniewskiej, ponieważ realizacja tych robót nie 

jest taka jaką byśmy oczekiwali, 

 otrzymaniu absolutorium dla Zarządu Powiatu, 

 3 mln zysku dla szpitala w Mińsku Mazowieckim,  

 zrealizowaniu przez powiat Wołomiński odcinku drogi w kierunku Zabrańca-Wołomina,  

 zlecenie przez Powiat projektu na odcinek drogi powiatowej, koszt inwestycji 45 tysięcy, 

 interwencji Burmistrza Adama Ciszkowskiego w Zarządzie Dróg Powiatowych w Mińsku 

Mazowieckim w związku z przebiegiem sieci gazowej. 

Burmistrz Halinowa Pan Adam Ciszkowski uzupełniając wypowiedź swojego przedmówcy, 

poinformował, iż w dniu wczorajszym odbył rozmowę z Wicestarostą Panem Witoldem Kikolskim a także 

z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych na temat ścieżki rowerowej do Okuniewa od Budzisk. Dodał, iż  

cena po przetargu niestety wyszła bardzo wysoka, dlatego będziemy postulować o ponowienie tego 

przetargu. Nadmienił, iż Powiat popełnił błąd zaostrzając wymogi w przetargu i nie jest to tylko kwestia 

kryzysu, inflacji czy wysokich cen a właśnie niebyt fortunnie przygotowanego przetargu. Zadał dwa 

pytania do radnych powiatowych i poprosił o komentarz: 
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 w kwestii zmiany lokalizacji WTZ z Okuniewa do Sulejówka,  

 w kwestii wypowiedzenia umowy przez Zarząd Powiatu na prowadzenie WTZ w Stowarzyszeniu 

LEKO. Zapytał:  dlaczego zarząd powiatu wypowiedział umowę na prowadzenie WTZ w 

Stowarzyszeniu LEKO? Mając do wyboru dwie oferty, wybrał nie ofertę bardzo doświadczonej 

organizacji a ofertę dopiero co założonego Stowarzyszenia z Sulejówka? 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Mińskiego Pan Ireneusz Piasecki zabrał głos, iż odpowiedzi na te 

pytania przygotujemy dla Państwa na najbliższą sesję.  

Na salę obrad wszedł Pan Marcin Pietrusiński Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie oraz radny 

Pan Przemysław Jeznach. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda zwrócił uwagę na rosnącą cenę 

asfaltu. Przed pandemią, jeden centymetr na jednym metrze kwadratowym kosztował 5 zł, a dzisiaj 

kosztuje 14 zł. Nadmienił, iż jeżeli chodzi o szpital w Mińsku Mazowieckim, w głównej mierze przetrwał 

dzięki pomocy Pani Premier Beacie Szydło, wtedy szpital otrzymał wsparcie w wysokości 5 milionów 

złotych. Jak również my też pomagaliśmy szpitalowi w Mińsku, od samorządu otrzymał pomoc w 

wysokości 200 tysięcy złotych. 

Radny Pan Adam Rudnicki zwrócił uwagę Radnym Powiatowym, iż przy budowie drogi w Gminie 

Halinów jest totalny brak organizacji. 

Radna Pani Anna Ludwiniak  przywitała Przewodniczącego Rady Miejskiej w Halinowie Pana Marcina 

Pietrusińskiego. Dodała, iż Gmina Halinów w ubiegłym roku przystąpiła do projektu zorganizowania 

transportu wspólnego powiatowego. Podpisaliśmy odpowiednie porozumienie, mamy koniec roku 

szkolnego, co w tym temacie zostało zrobione? zadała pytanie do Radnych Powiatowych.  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, iż jeżeli chodzi o kwestie transportu 

publicznego, przetarg i wyłonienie obsługi komunikacji publicznej ma być przeprowadzone w roku 

następnym. Komunikacja jest tak organizowana, aby od 1 września w przyszłym roku mogła ruszyć, taki 

jest plan. Dodał, iż taką odpowiedź uzyskał od Starostwa Powiatowego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zadał pytanie o organizację 

przetargu, czy zmieścimy się w tej kwocie, którą przeznaczyliśmy na wszystko do września 2023 roku? 

Oraz czy Pan Wicestarosta nie będzie już występował do nas o żadne dodatkowe środki z tego tytułu?  

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek odpowiedział, iż w uchwale, którą podejmowaliśmy, 

występuje zapis, że co roku 10 tysięcy będziemy na ten cel przekazywać. 

Radny Pan Jan Papis zadał pytanie czy Radni Powiatowi zamierzają zrobić coś z przychodnią 

przyszpitalną, ponieważ tam czas się zatrzymał.  

Radna Rady Powiatu Mińskiego Pani Katarzyna Goździewska odpowiedziała, iż Dyrektor Szpitala w 

Mińsku Mazowieckim zapewnił nas, że w tym miejscu zostaną dokonane zmiany. 

6. Zakład Komunalny w Halinowie Sp. z o.o. – sprawozdanie z działalności w 2021 roku 

Pani Alicja Boguszewska p. o. Prezesa Zakładu Komunalnego w Halinowie Sp. z o. o. przedstawiła 

sprawozdanie z działalności Spółki w 2021 roku. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda zadał pytanie: czy Pani Prezes 

widzi zagrożenia, które uszczuplałyby budżet spółki? 

 

Pani Alicja Boguszewska p. o. Prezesa Zakładu Komunalnego w Halinowie Sp. z o. o. odpowiedziała, 

iż zagrożeń jest dużo, a lista inwestycji się nie kończy, wybieramy te najbardziej priorytetowe. 

Poinformowała, że ze względu na to, że lista usług idzie w górę, nie możemy zagwarantować, iż 

zrealizujemy wszystkie inwestycje jakie chcielibyśmy podjąć.   
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda dodał do swojej poprzedniej 

wypowiedzi, że chodzi mu o bezpieczeństwo dostawy wody i odbioru ścieków. Zapytał czy występują 

tutaj sytuacje, które mogą nas zaskakiwać? 

 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że są to rzeczy nieprzewidywalne, 

zależne także od czynników atmosferycznych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda zwrócił uwagę, że woda w 

Mrowiskach jest mniej zakamieniona niż woda w Brzezinach. Zapytał: Czy woda z tych dwóch źródeł się 

miesza? Jeżeli tak, to czy Pani Prezes ma wiedzę dokąd ta twarda woda ma zasięg? 

 

Pani Alicja Boguszewska p. o. Prezesa Zakładu Komunalnego w Halinowie Sp. z o. o. odpowiedziała, 

że sieci wodociągowe są ze sobą połączone ale ta woda się nie miesza, ponieważ są zamknięte zasuwy 

między nimi. Dodała, iż ta woda ma inne źródło i jest innej jakości. Na stacji uzdatniania wody w 

Wielgolesie jest zastosowany dodatkowy stopień filtracji, aby ta woda spełniała normy.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał dlaczego relatywnie od 

dwóch/trzech lat poziom zakamienienia wzrasta? Oraz zadał pytanie odnośnie wyszukiwania lewych 

przyłączy wodociągowych tzw. Jakie kary zostały naliczone? Ile wykryto lewych przyłączy?  

 

Pani Alicja Boguszewska p. o. Prezesa Zakładu Komunalnego w Halinowie Sp. z o. o. odpowiedziała, 

że nasza woda w badaniach wychodzi jako średnio-twarda. Dodała, iż poziom zakamienienia zależy od 

kwestii występowania na stacjach uzdatniania wody żelaza i manganu. Nadmieniła, iż pod koniec roku na 

stacji w Mrowiskach będą sprawdzane te złoża. A jeżeli chodzi o nielegalne podłączenia to 

wodociągowych nie odnotowaliśmy, bardziej zdążają się przyłącza kanalizacyjne. W tamtym roku było 

ich kilkanaście.  

 

Radny Pan Bogdan Janczarek zapytał ile funkcjonuje zdrojów na terenie naszej gminy? Zwrócił uwagę 

na zdrój, który znajduje się w Okuniewie, do którego ustawiają się kolejki osób po wodę. Zapytał czy ta 

woda jest opomiarowana? 

 

Pani Alicja Boguszewska p. o. Prezesa Zakładu Komunalnego w Halinowie Sp. z o. o. odpowiedziała, 

że posiadamy trzy zdroje uliczne, woda jest opomiarowana i Gmina za to płaci.  

 

Radny Jan Papis zauważył, że w Mrowiskach znajduje się biologiczny zbiornik z małżami, czy w 

Wielgolesie i Okuniewie planujemy również takie zabezpieczenie? Jak to się sprawdza odnośnie 

bezpieczeństwa wody?   

 

Pani Alicja Boguszewska p. o. Prezesa Zakładu Komunalnego w Halinowie Sp. z o. o. poinformowała, 

iż zbiornik się sprawdza. Jednakże, mamy teraz dużo pilniejsze wydatki inwestycyjne, jak chociażby 

dodatkowy zbiornik w Okuniewie czy połączenie wodociągów Mrowisk z Michałowem.   

 

Radny Rady Powiatu Mińskiego Pan Piotr Wieczorek jak wygląda obciążenie dzienne oczyszczalni 

ścieków? 

 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że oczyszczalnia ścieków, 

zarządzana jest przez Zakład Komunalny, jednakże cały czas jest własnością Gminy Halinów. Trwają 

odbiory rozbudowy, jej obciążenie dzienne wynosi ok. 56-60 procent. W związku z tym, aby zwiększyć 

obciążenie musimy przyłączyć jeszcze ok 2 tys. mieszkańców, 700/800 posesji w ramach  projektu 

Poprawa gospodarki ściekowej. Dodał, aby odciążyć tą oczyszczalnię i mieć przychody z tego, posiadamy 

sieć w Okuniewie, którą mamy podłączoną do oczyszczalni ścieków w Sulejówku w ramach programu, 

który prowadziliśmy ze spółką ECO inwestycja. Zadanie to zostało już zakończone i ścieki płyną do 

oczyszczalni w Sulejówku. Doszliśmy do porozumienia, że odbierzemy część ścieków z Sulejówka z 

Zorzy na granicy z Długą Szlachecką. Do końca sierpnia/ września zostanie wybudowana infrastruktura 

kosztu z naszej strony 120 tys. złotych, a Sulejówka również ok 150 tys. złotych, przyjmiemy ścieki z 
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dużej części Zorzy do oczyszczalni w Długiej Kościelnej. Poinformował, że dzięki temu nie będziemy 

musieli odłączać Okuniewa z oczyszczalni w Sulejówku. A Sulejówek będzie miał możliwość zrzutu 

ścieków do naszej oczyszczalni. Dodał, iż zostanie ona dociążona, a dzięki temu będziemy mogli 

przyjmować więcej ścieków dowożonych.    

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda zapytał czy uda się rozliczyć 

opomiarowanie oraz  ile my w związku z tym odbierzemy od Sulejówka?    

 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że rozliczane będzie to na bazie 

przepływomierza. 

 

Ireneusz Piasecki w uzupełnieniu swojej wypowiedzi z punku 5 dzisiejszej sesji, odniósł się do 

wypowiedzi Przewodniczącego Rady Powiatowej odnośnie transportu, który powstał przy 

Stowarzyszeniu. Nadmienił, iż kwota 10 tys. złotych jest to opłata roczna przynależności do tego 

stowarzyszenia. Złożył również podziękowania Burmistrzowi za przystąpienie do tego przedsięwzięcia.  

7. Informacja z pracy Burmistrza Halinowa 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz poinformował o: 

 rozpoczęciu remontu drogi gminnej przy ul. Bema, dofinansowanie na tą inwestycję otrzymaliśmy 

z Funduszu Dróg Samorządowych. Wykonawcą jest firma Tomiraf. Wartość zadania wynosi 2 mln 

129 000 zł, dofinansowanie wynosi 50 procent,  

 rozpoczęciu budowy przedszkola w Hipolitowie na 200 dzieci z możliwością rozbudowy o 100 

dodatkowych. Otrzymaliśmy pozwolenie na budowę. Wykonawca rozpoczął prace ziemne oraz 

zalewanie fundamentów. Wykonawcą jest firma Drozda Construction z Łomianek. Kwota zadania 

wynosi 9 mln 900 tys. złotych, 

 odebraniu pozwolenia na budowę żłobka w Długiej Szlacheckiej, wykonawcą jest firma  

Comfort-Therm za kwotę 4 mln 380 tys. złotych, 

 ogłoszeniu trzeciego przetargu na utworzenie parku rekreacyjnego wokół Domu Kultury w 

Halinowie. W ramach zadania na które zostało złożone dofinansowanie z programu rządowego 

Polski Ład. Wpłynęły dwie oferty, najtańsza oferta na kwotę 7 mln 352 tys. zł, druga oferta wynosi 

9 mln 679 tys. złotych, 

 przetargu na poprawę infrastruktury drogowej w Gminie Halinów, są zaplanowane do wykonania 

ul. Paderewskiego w Halinowie oraz ulica Chojniak/ulica Wesoła w stronę ulicy Leśnej w Długiej 

Kościelnej do Długiej Szlacheckiej. W pierwszym przetargu wpłynęła jedna oferta a wykonawca 

wycofał się. W drugim przetargu nie wpłynęła żadna oferta. W trzecim przetargu wpłynęła jedna 

oferta od konsorcjum firm Drogomax JTM Construction Sp. z. o. o na kwotę 5 mln 28 tys. złotych. 

Zostały zwiększone środki na podpisanie umowy a wykonawca został wezwany do uzupełnienia 

dokumentów, 

 podpisaniu umowy na przebudowę ulicy Malinowej, na którą mamy otrzymane dofinansowanie. 

Umowa została podpisana z firmą Gor-bud z Korytnicy na kwotę 1 mln 746 tys. złotych, 

 prowadzeniu prac związanych z budową kanalizacji przy ul Grabińskiej w Grabinie, prace 

wykonuje firma Kan Bud Sp. z. o. o., na wartość brutto 1 mln 371 tys. złotych, 

 rozpoczęciu prac w Długiej Szlacheckiej na granicy z Sulejówkiem, czyli ulica Bajkowa, 

Poprzeczna, Dąbrowskiego, Warszawska, Śnieżki i Filemona oraz część ulicy do połączenia z 

ulicą Willową. Prace realizuje firma Rokom. Na to zadanie została podpisana umowa na kwotę 3 

mln 664 tysiące złotych, 
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 realizowaniu prac związanych z budową kanalizacji na ulicy Poniatowskiego w Hipolitowie. Prace 

realizuje firma Inżynieria Polska. Są to ulice Poniatowskiego, Krasińskiego na kwotę 1 mln 474 

tysiące złotych, 

 kończonych pracach w Okuniewie. Wykonawcą jest firma LESAN, a kwota przedsięwzięcia 

wynosi 1 mln 68 tys. złotych. Zostały wykonane już ulice Rattanowa, Koszykowa oraz Cmentarna. 

W porozumieniu z wykonawcą została otworzona główna droga w Okuniewie  ul. Cmentarna. 

Powstaną tam jeszcze nasadzenia. 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek poinformował o: 

 

 trwającym dopracowywaniu projektu na wykonanie windy w budynku Urzędu Miejskiego w 

Halinowie ze środków zewnętrznych, 

 nowej siedzibie Centrum Usług Wspólnych, wejście do budynku znajduje się od ul. Bema w 

Halinowie, 

 nowym wejściu do Urzędu Stanu Cywilnego w Halinowie od ul. Bema oraz zakupu przez Urząd 

Miejski namiotu przed tym wejściem; zatrudnieniu osoby do pomocy przy uchodźcach z Ukrainy; 

zakupieniu aparatu fotograficznego, dzięki któremu mogliśmy sprawnie nadawać numer pesel; 

Dodał, iż nadaliśmy blisko 800 numerów pesel w naszej Gminie, 

 przekazanie do Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Halinowie sprzętu komputerowego 

dzięki pomocy Wojewody, 

 otrzymanym wyróżnieniu dla całego samorządu Gminy Halinów, złożonym Burmistrzowi 

Halinowa Adamowi Ciszkowskiemu od Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej Andrzeja Dudy. 

Uroczystość odbyła się 27 maja w Pałacu Prezydenckim. Pan Burmistrz Adam Ciszkowski 

otrzymał złoty krzyż zasługi dla Samorządu Terytorialnego z rąk Prezydenta Rzeczypospolitej 

Polskiej Andrzeja Dudy. 

 
Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w uzupełnieniu swojej poprzedniej wypowiedzi 

chciał poinformować o nagrodzie jaką otrzymali mieszkańcy Gminy Halinów za najlepszą segregację 

odpadów w porównaniu do innych gmin. Nagrodę przyznała firma LEKARO. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda odniósł się do wcześniejszej 

wypowiedzi Sekretarza Pana Roberta Grubka i zwrócił uwagę, iż powinnyśmy zastanowić się nad 

rozbudową Urzędu Miejskiego w Halinowie. 

 

Radny Adam Rudnicki zapytał z której strony torów rozpoczyna się budowa kanalizacji w Grabinie? 

 

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz odpowiedział, że jest to odcinek zabudowany od 

strony Sulejówka i połączony do kanalizacji w Sulejówku, która zostanie przyłączona do oczyszczalni w 

Długiej Kościelnej przez Sulejówek. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda wyznaczył o godz. 1554 7 minut 

przerwy. O godz. 1606 nastąpiło wznowienie obrad a Pan Marcin Pietrusiński przejął prowadzenie XLVIII 

sesji Rady Miejskiej w Halinowie.  

 

Na salę obrad weszła radna Pani Edyta Woźniakowska. 

8. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Halinów 

Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek na wstępie przedstawił podstawę prawną sporządzenia raportu 

o stanie Gminy Halinów za 2021 rok 3 oraz proces tworzenia sprawozdania. Mówca poinformował, iż 

raport został szczegółowo omówiony podczas wspólnego posiedzenia wszystkich Komisji Rady Miejskiej 

w Halinowie w dniu 8 czerwca 2022 r. Poinformował, iż raport został sporządzony zgodnie z 

                                                 
3 Załącznik nr 3 do protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 23 czerwca 2022 roku. 
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zarządzeniem Burmistrza z dnia 1 kwietnia 2022 r. Dodał, iż 15 czerwca 2022 r. została udostępniona 

informacja o możliwości wzięcia udziału w debacie nad raportem o stanie Gminy Halinów za rok 2021 r., 

w którym mieszkańcy mogli złożyć zapytania w dniu dzisiejszym. Poinformował, iż zgodnie z informacją 

z Biura Rady i Biura Podawczego, nie wpłynęło do dnia wczorajszego żadne zapytanie w sprawie tego 

raportu. Następnie omówił najważniejsze zagadnienia dotyczące funkcjonowania Gminy Halinów i 

Urzędu Miejskiego w Halinowie, ujęte w opracowanym dokumencie.  

Zastępca Burmistrza Halinowa Pan Adam Sekmistrz w ramach uzupełnienia przedstawił informacje 

związane m. in. ze zrealizowanymi inwestycjami, z systemem gospodarki odpadami, gospodarką ściekową 

w Gminie Halinów, postępowaniami o zamówienia publiczne oraz planowaniem przestrzennym. 

9. Debata nad raportem o stanie Gminy Halinów 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zapytał, czy ktoś z radnych 

chciałby zabrać głos w debacie? 

Radny Pan Bogdan Janczarek złożył podziękowania dla całego Zarządu za remont ulicy Cmentarnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński zwrócił uwagę, iż 

przedstawiony raport, pokazuje jak duży akcent został położony na oświatę w naszej gminie. Na cele 

oświatowe idzie większość naszego budżetu i to jest właśnie nasza przyszłość. Złożył podziękowania 

Burmistrzowi, całemu Zarządowi, Kierownikom Jednostek Organizacyjnym, pracownikom urzędu za 

ciężką pracę, którą włożyli w rozwój naszej gminy. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda zauważył, że to ludzie zdolni są 

wybierani do podejmowania idei zarządzania. Zaznaczył, że  trzeba mieć takich ludzi, takich fachowców 

jakich mamy, żeby oglądać efekty takie, jakie tutaj oglądamy w tej prezentacji. 

Radny Jan Papis złożył podziękowania całemu Zarządowi za wykonaną pracę i dobrą współpracę, która 

przekłada się na efekty przedstawione w prezentacji odnośnie raportu o stanie gminy. Dodał, również 

szczególne podziękowania dla Zastępcy Burmistrza Panu Adamowi Sekmistrzowi i jego zespołowi za 

kompetencję i życzliwość. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska zaznaczyła, że przedstawiony raport pokazuje jak dużo ważnych i 

odważnych decyzji podjęliśmy. W naszej radzie te decyzje są dość spójne i tu należą się gratulacje dla nas 

wszystkich. Mówczyni, zauważyła jak pięknie rozwija się nasza gmina a w szczególności kultura, co było 

widać po zdjęciach pokazanych w raporcie. 

Radny Pan Bogdan Janczarek złożył podziękowania dla Pana Dyrektora Gminnego Centrum Kultury w 

Halinowie. 

Wobec braku chętnych  do zabrania głosu Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński zamknął dyskusję. 

10. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Halinowa wotum zaufania – Druk Nr 446 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Halinowa wotum zaufania – Druk Nr 

446 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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Uchwała została podjęta.  

Nieobecni radni podczas głosowania: Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Sukiennik. 

 

Radna Pani Aneta Kostka-Laskus wyszła z sali obrad. 

11. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Halinów za 2021 rok – Druk Nr 447 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Halinowa Pani Aneta Leleń.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda odczytał Uchwałę Nr 

3.e./258/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 29 kwietnia 

2022 roku w sprawie: wydania opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Halinów sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy Halinów za 2021 rok. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Halinów za 2021 rok – Druk Nr 447 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 12 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni radni podczas głosowania: Pan Marcin Sukiennik, Pani Krystyna Sęk, Pani Aneta Kostka-

Laskus. 

  

Na salę obrad weszła radna Pani Aneta Kostka-Laskus. 

 

12. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie udzielenia     

Burmistrzowi Halinowa absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok – Druk Nr 

448 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Robert Grubek. 

Radny Pan Jan Papis, jako Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał sporządzony w dniu 6 czerwca 

2021 r., wniosek Komisji w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Halinowa z tytułu wykonania 

budżetu za 2021 rok. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Dawid Wojda odczytał Uchwałę Nr 

3.f.1/234/2022 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 9 czerwca 

2022 roku w sprawie: zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Halinowa za 2021 rok z tytułu wykonania budżetu. 

Adam Ciszkowski podziękował, za ciepłe słowa i pozytywną ocenę pracy Zarządu Gminy Halinów13. w 

2021 roku. Wspomniał o ogólnoświatowym kryzysie gospodarczym wywołanym epidemią Covid-19, 

zahamowaniem trendu wzrostu gospodarczego. Dodał, iż dla gminy Halinów na szczęście nie oznaczało to 

spadku dochodów, ale na pewno zahamowało pewną dynamikę wzrostu dochodów. Mówca poinformował, 

że gdyby nie kryzys gospodarczy wywołany epidemią, to nasze dochody wzrosłyby jeszcze bardziej i 

dzięki temu nasz rozwój byłby jeszcze bardziej dynamiczny. Złożył podziękowania całemu zespołowi, 

który pracuje w Urzędzie Miejskim w Halinowie oraz wszystkim kierownikom i pracownikom Jednostek 

Organizacyjnych Gminy Halinów. Nadmienił, iż najistotniejsze było utrzymanie poziomu wzrostu 

dochodów budżetu, a źródła tych dochodów to między innymi to środki pozyskane z funduszy 
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europejskich, rządowych oraz podatki od nieruchomości. Dodał, iż wybór wykonawców, przez wzrost cen 

w przetargach jest dużo trudniejszy, bardzo duży wpływ na to ma obecna sytuacja za naszą granicą. 

Poinformował, iż będzie kreować dynamiczny rozwój w naszej gminie. Poprosił radę o udzielenie 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Halinowa absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok – Druk Nr 448 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 13 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni radni podczas głosowania: Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Sukiennik. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński złożył jeszcze raz gratulacje dla 

Burmistrza Halinowa.  

 

Radny Pan Adam Rudnicki potwierdził, że praca wykonana przez Burmistrza Halinowa świadczy o 

słuszności decyzji i pracy całego zespołu. Dodał, iż nasza Komisja nie miała pracy, złożył podziękowania 

za współpracę.   

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin Pietrusiński o godz.1745 wyznaczył 5 min 

przerwy. O godzinie 1750 wznowiono obrady sesji. 

 

14. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Halinów na lata 2022-2033 – Druk Nr 449 wraz z 

autopoprawką 

 

15. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie zmiany uchwały    

budżetowej Gminy Halinów na 2022 rok – Druk Nr 450 wraz z autopoprawką 

Projekty uchwał od druku 449 do 450 omówiła Pani Skarbnik Aneta Leleń. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Budżetu, Rozwoju i Ochrony 

Środowiska omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał.  

Nie było głosów w dyskusji. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Halinów na lata 2022-2033 – Druk Nr 449  

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni radni podczas głosowania: Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Sukiennik, Przemysław Jeznach, 

Przemysław Mirosz. 

Głosowanie projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Halinów na 2022 rok – Druk Nr 450 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  
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W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw - 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni radni podczas głosowania: Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Sukiennik, Przemysław Jeznach, 

Przemysław Mirosz. 

16. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, 

psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych oraz doradców zawodowych 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Halinów – Druk 

Nr 451 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

Głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych oraz doradców zawodowych zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach prowadzonych przez Gminę Halinów – Druk Nr 451 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni radni podczas głosowania: Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Sukiennik, Przemysław Jeznach, 

Przemysław Mirosz. 

17. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie 

Halinów na rok szkolny 2022/2023 – Druk Nr 452 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w 

Gminie Halinów na rok szkolny 2022/2023 – Druk Nr 452 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni radni podczas głosowania: Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Sukiennik, Przemysław Jeznach, 

Przemysław Mirosz. 

18. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych – Druk Nr 453 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz. 
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Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Budżetu, Rozwoju i Ochrony 

Środowiska omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych – Druk Nr 453 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni radni podczas głosowania: Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Sukiennik, Przemysław Jeznach, 

Przemysław Mirosz. 

19. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. 

– Druk Nr 454 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2022 r. – Druk Nr 454 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni radni podczas głosowania: Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Sukiennik, Przemysław Jeznach, 

Przemysław Mirosz. 

20. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały XLVII.450.2018 Rady Miejskiej w 

Halinowie z dnia 27 sierpnia 2018 roku w sprawie utworzenia Gminnego Żłobka Kraina 

Smyka oraz nadania mu statutu – Druk Nr 455 wraz z autopoprawką 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie zmiany uchwały 

XLVII.450.2018 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 27 sierpnia 2018 roku w sprawie utworzenia 

Gminnego Żłobka Kraina Smyka oraz nadania mu statutu – Druk Nr 455 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni radni podczas głosowania: Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Sukiennik, Przemysław Jeznach, 

Przemysław Mirosz, Pan Jan Stankiewicz. 



14 

 

21. Przyjęcie projektu uchwały zmieniającego uchwałę nr V.56.2019 Rady Miejskiej 

w Halinowie z dnia 28 luty 2019 r. w sprawie: ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku utworzonym przez Gminę 

Halinów – Druk Nr 456 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radna Pani Anna Ludwiniak poinformowała, że Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

Na salę obrad wszedł radny Pan Jan Stankiewicz. 

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały zmieniającego uchwałę nr V.56.2019 Rady Miejskiej w 

Halinowie z dnia 28 luty 2019 r. w sprawie: ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w żłobku utworzonym przez Gminę Halinów – Druk Nr 456 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni radni podczas głosowania: Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Sukiennik, Przemysław Jeznach, 

Przemysław Mirosz. 

22. Przyjęcie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Mrowiska, gmina Halinów – Druk Nr 457 

Projekt uchwały omówił Zastępca Burmistrza Pan Adam Sekmistrz. 

Radna Pani Edyta Woźniakowska poinformowała, że Komisja Budżetu, Rozwoju i Ochrony 

Środowiska omówiła i pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miejscowości Mrowiska, gmina 

Halinów – Druk Nr 457 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni radni podczas głosowania: Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Sukiennik, Przemysław Jeznach, 

Przemysław Mirosz. 

23. Przyjęcie projektu uchwały Rady Miejskiej w Halinowie w sprawie: zmiany uchwały nr 

XXXIX/441/06 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 09 czerwca 2006 roku w sprawie 

uchwalenia Statutu Biblioteki Publicznej Gminy Halinów zmienionej uchwałą nr 

XXI/182/08 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 19 czerwca 2008 roku oraz uchwałą nr 

XXX.238.2012 z dnia 3 grudnia 2012 roku – Druk Nr 458 wraz z autopoprawką 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Halinowa Pan Robert Grubek. 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
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Głosowanie nad przyjęciem projektu uchwały wraz z autopoprawką w sprawie: zmiany uchwały nr 

XXXIX/441/06 Rady Miejskiej w Halinowie z dnia 09 czerwca 2006 roku w sprawie uchwalenia Statutu 

Biblioteki Publicznej Gminy Halinów zmienionej uchwałą nr XXI/182/08 Rady Miejskiej w Halinowie z 

dnia 19 czerwca 2008 roku oraz uchwałą nr XXX.238.2012 z dnia 3 grudnia 2012 roku – Druk Nr 458 

Skład ustawowy Rady wynosi 15 radnych. W głosowaniu wzięło udział 11 radnych.  

W wyniku głosowania:  

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

Uchwała została podjęta.  

Nieobecni radni podczas głosowania: Pani Krystyna Sęk, Pan Marcin Sukiennik, Przemysław Jeznach, 

Przemysław Mirosz 

24. Zamknięcie sesji 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Halinowie Pan Marcin 

Pietrusiński w dniu 23 czerwca 2022 roku o godz. 1816 zamknął obrady XLVIII sesji Rady Miejskiej 

w Halinowie. Zaprosił serdecznie wszystkich na piknik rodzinny w Michałowie, który odbędzie się 24 

czerwca oraz na Święto Miasta i Gminy Halinów, które odbędzie się 2 lipca w Długiej Kościelnej.  

 

Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

/-/ Marcin Pietrusiński 

 

Wiceprzewodniczący  

Rady Miejskiej w Halinowie 

/-/ Dawid Wojda 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

/-/ Katarzyna Sochan 

 

 

Wykaz załącznikówi do protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 23 czerwca 

2022 roku: 

1. Załącznik nr 1 – zawiadomienie o XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 23 czerwca 2022 roku. 

2. Załącznik nr 2 – lista obecności z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Halinowie w dniu 23 czerwca 

2022 roku. 

3. Załącznik nr 3 – raport o stanie Gminy Halinów za rok 2021. 

 

                                                 
1 Załączniki dostępne w Biurze Rady Miejskiej w Halinowie. 


